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Gemeenteraadsvoorzitter fnuikt 
inspraak inwoners
De N-VA nodigde de bewoners van de Polderstraat en de Laarstraat uit om de  
gemeenteraadscommissie over de wegenwerken in hun straat bij te wonen. De  
ontwerper gaf daar toelichting bij de plannen. Gemeenteraadslid Danny Van Hove 
stelde voor om de bewoners na de toelichting de kans te geven om via de gemeenteraads- 
voorzitter, zoals het huishoudelijk reglement voorschrijft, vragen te stellen aan de 
ontwerper. Maar dat zag de gemeenteraadsvoorzitter (sp.a) niet zitten. Toen de  
bewoners hun ongenoegen daarover uitten, zette hij hen de zaal uit.

“De gemeenteraadscommissie over  
de werken was voor bewoners een uitste-
kende gelegenheid om te ontdekken hoe 
hun straat er in de toekomst zal uitzien”, 
aldus Danny Van Hove. “Na de toelich-
ting zouden de bewoners hun vragen  
of opmerkingen rechtstreeks tot de  
ontwerper kunnen richten.” 

Bedroevend schouwspel
Maar dat was buiten gemeenteraads-
voorzitter Guido Weyns gerekend. Hij 
weigerde en fnuikte zo de inspraak van 
de bewoners. Meer nog, toen ook zij hun 
ongenoegen uitten, joeg hij ze met een 
welgemikt “BUITEN!” de zaal uit. Een 
bedroevend schouwspel dat ook binnen 
de meerderheidspartijen de wenkbrauwen 
deed fronsen en op weinig bijval kon 
rekenen.

Reglement wijzigen
Omdat dit voorval niet voor herhaling 

vatbaar is, stelde de N-VA voor om het 
reglement te wijzigen. Daardoor zou 
de voorzitter verplicht worden om de 
commissievergadering te schorsen na 
elk punt waarover een inwoner vragen 
wil stellen. Maar onder druk van sp.a 
sloot de meerderheid opnieuw de rangen, 
waardoor ons voorstel werd weggestemd. 

Verontschuldigingen van de voorzitter 
bleven uit, maar de burgemeester beloofde 
wel om in de toekomst verdraagzamer 
op te treden. Daar zullen de inwoners het 
dus mee moeten doen. 

Betere reglementen dankzij de N-VA
De gemeenteraad besprak de voorbij maanden de hernieuwing van tal van toelage-, retributie- en belastingreglementen. De N-VA pakte 
dat zeer nauwgezet aan en bekeek elk reglement met argusogen. Gelukkig maar, want we stelden vast dat heel wat reglementen  
inhoudelijk niet of onvoldoende werden bekeken. Er stonden onlogische of onhaalbare regels in of er werd zelfs verwezen naar wetgeving 
die al was afgeschaft. Tevens konden we tal van verbeteringen ten voordele van onze inwoners toevoegen. Pluim op onze hoed, zo  
moesten zelfs de burgemeester en schepenen toegeven.

Beste inwoner,

“Daar zakt nu mijn broek van af.” 

Dat volksgezegde kwam spontaan 
in mij op bij het lezen van het laatste 
Groen-krantje. Daarin zegt hun voorzit-
ter dat “voorstellen van de oppositie nu 
ernstiger worden genomen.” Helaas, niets 
is minder waar. 

Bij de bespreking over de hernieuwing 
van diverse reglementen werden welis-
waar op onze vraag heel wat mankementen 
en zelfs fouten aangepast. Gelukkig nam 
onze fractie de reglementen wél grondig 
door. Maar als het over concrete voorstellen 
in het belang van onze inwoners gaat, 
dan valt de nieuwe coalitie onder leiding 
van Groen al snel terug in een oude 
gewoonte: “alles wat van de N-VA komt, 
moeten we wegstemmen.”

Beste Groen-voorzitter, een goeie raad: 
kom zelf eens luisteren naar de gemeente- 
raad, je zal er heel wat van opsteken. Wij 
van onze kant laten ons niet ontmoedigen 
door al die afwijzingen. We zullen voor-
stellen blijven formuleren in het belang 
van al onze inwoners. Hopelijk krijgen die 
in de toekomst wel steun van de huidige 
bestuursploeg.

Bert Verbraeken
Afdelingsvoorzitter
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N-VA wil misbruik lachgas nú aanpakken
Lachen is gezond, maar niet wanneer daarvoor lachgaspatronen worden gebruikt. Lachgas inhaleren brengt een groot aantal 
gezondheidsrisico’s met zich mee. De N-VA wil de problematiek ook in onze gemeente aanpakken. 

Spoeddiensten ontvangen geregeld  
patiënten – vooral jongeren – met ernstige 
gezondheidsproblemen als gevolg van 
het gebruik van lachgas. Veel gemeenten 
nemen al preventieve maatregelen en treden 
streng op als misbruik wordt vastgesteld. 
De N-VA stelde voor om dit probleem ook 
in Zwijndrecht aan te pakken. 

Politiereglement aanpassen
“Sensibilisering is een eerste stap”, aldus 
gemeenteraadslid Inge Vandenbussche. 
“Maar de lokale politie moet ook effectief 
kunnen optreden als oneigenlijk gebruik 
wordt vastgesteld.” Onze fractie vroeg 
daarom een aanpassing van het politie- 
reglement. “We willen het verhandelen en 

het bezit van lachgas verbieden als gas- 
patronen gebruikt worden om een roes- 
effect te bekomen”, legt Inge uit. 

Snel actie nodig
De korpschef van de lokale politie  
erkende het probleem. Zijn politie- 
diensten werden er in Zwijndrecht al mee 
geconfronteerd. Helaas kon (of mocht?) 
het N-VA-voorstel niet direct goedgekeurd 
worden. Het moest eerst afgestemd 
worden met de andere Wase politiezones. 
“Hopelijk blijft het getalm niet te lang 
duren”, besluit Inge. 

Gedenkzuilen bij strooiweiden  
nog steeds niet geplaatst
In april vorig jaar beloofde de schepen van Begraafplaatsen om dan toch 
werk te maken van ons voorstel om gedenkzuilen bij de strooiweiden te 
plaatsen. Helaas laten die bijna een jaar later nog altijd op zich wachten. 

“Hoewel steeds meer mensen bewust kiezen voor crematie gevolgd door  
asverstrooiing, willen ze toch nog een tastbare herinnering aan hun 
overleden familielid of vriend op de gemeentelijke begraafplaats”, zo stelt 
gemeenteraadslid Leander Luyten. “Die blijkt zeker in de eerste periode na 
het overlijden een belangrijk verwerkingsmiddel te zijn.”

Jammer genoeg staan de gedenkzuilen er nog steeds niet. De bevoegde schepen toonde zich 
vroeger al een koele minnaar van ons voorstel, en laat nu na om hier werk van te maken.  
Op onze vraag zegde hij recent toe om zijn belofte waar te maken. We wachten af.

 Oneigenlijk gebruik van lachgas leidt tot 
ernstige gezondheidsproblemen. 

Inge Vandenbussche
Gemeenteraadslid

Leander Luyten 
Gemeenteraadslid

Fietsenberging in voortuin
Steeds meer mensen rijden met de fiets. Maar niet iedereen heeft voldoende plaats om die fiets te 
stallen. Ook mensen met een mobiliteitsbeperking die gebruikmaken van een scootmobiel hebben 
vaak niet de mogelijkheid om die veilig weg te zetten, in de woning of in de garage. “Een afsluitbare 
constructie zoals een Velo-Boxx in de voortuin kan daarvoor een oplossing bieden”, zegt gemeente- 
raadslid Erica Rammeloo. 

De N-VA stelde daarom voor om dergelijke fietsenbergingen 
in voortuinen toe te laten. De bevoegde schepen beloofde ons  
voorstel op te nemen in de algemene bouwverordening die in  
opmaak is. We zijn benieuwd.

Erica Rammeloo 
Gemeenteraadslid

 Een gedenkzuil geeft nabestaanden een tastbaar  
aandenken op de begraafplaats. 
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Huwelijksjubilarissen krijgen voortaan Zwijndrechtse Kadobon
Onlangs werd het reglement voor de gemeentelijke premie voor huwelijksjubilarissen, honderdjarigen, geboortes en adopties 
hernieuwd. De N-VA stelde vast dat de premie voor huwelijksjubilarissen nog cash werd uitbetaald. Daar komt nu verandering 
in: voortaan krijgen ook zij een Zwijndrechtse Kadobon.

Op voorstel van de N-VA worden vanaf nu alle premies,  
uitgezonderd die voor honderdjarigen, uitbetaald in  
Kadobons. Daarmee kunnen de ontvangers inkopen doen  
bij tal van Zwijndrechtse handelaars.

Lokaal winkelen promoten
“De N-VA promoot winkelen bij lokale handelaars al lang”, stelt gemeenteraadslid Ronny Hiel. “Door ook deze premies in Kadobons 
uit te betalen, zetten we die ondersteuning voort. Het is toch wel opmerkelijk dat de schepen van Lokale Economie niet zelf op dat 
idee kwam.”

Huwen in Burcht nog niet voor morgen
Volgens het beleidsplan zou het N-VA-voorstel voor een administratief loket in Burcht nu toch uitgevoerd worden, al is de 
timing nog onduidelijk. De N-VA wil de Burchtenaren ook de kans geven om opnieuw in Burcht te trouwen. “Wanneer ze er zelf 
voor kiezen, moeten Burchtenaren elkaar in Burcht het ja-woord kunnen geven”, vindt gemeenteraadslid Anne Vervoort.

Huwelijken buiten het gemeentehuis voltrekken kan alleen als de gemeente-
raad een andere openbare plaats met een neutraal karakter aanwijst. In Burcht 
voldoet momenteel enkel ontmoetingscentrum ‘t Waaigat aan de criteria. 
Niets zo symbolisch als trouwen in een ‘ontmoetingscentrum’, niet? Of vindt 
u een ontmoetingscentrum toch niet geschikt als trouwlocatie? Wel, weet dan 
dat de huwelijken in het nieuwe gemeentehuis in Zwijndrecht worden voltrokken 
in een zaal die bij de bouw als refter en vergaderzaal was voorzien. 

Helaas: de burgemeester vond het 
allemaal wat lastig om te organiseren 
en liet zijn meerderheid het voorstel 
wegstemmen.

Anne Vervoort
 Gemeenteraadslid

Onze lokale handelaars 
verdienen al onze steun.”

Ronny Hiel
Gemeenteraadslid

Premie nu ook voor gewone adoptie en pleegzorg
Al in 2013 besliste de gemeente om naast een geboortepremie van 60 euro per kind ook eenzelfde 
premie uit te betalen voor een volle adoptie. Bij dat soort adoptie worden alle juridische banden met 
de biologische familie verbroken en krijgt het kind een nieuwe familie.

“Waarom is er wel een premie voor volle en niet voor gewone adoptie?”, vroeg gemeenteraadslid  
Danny Van Hove zich af. “In dat geval behoudt het kind wel banden met zijn biologische ouders, maar het adoptiegezin wordt 
belast met een gelijkaardige administratieve rompslomp.”

Danny stelde daarom voor om ook bij gewone adoptie een premie toe te kennen. De  
gemeenteraad volgde zijn voorstel en breidde het verder uit naar pleegzorg en pleegvoogdij. Danny Van Hove

Gemeenteraadslid
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De Verandering werkt 
voor de provincie Antwerpen

Met de N-VA …

... geniet u binnenkort van nog meer en betere fietssnelwegen 
en veilige lokale fietsverbindingen

... planten we 1,2 miljoen 
nieuwe bomen aan en 
krijgt onze provincie er 
meer dan 136 hectare 

natuurreservaat bij

... pakken we de files aan:
 we maken eindelijk werk 

van de Oosterweel-
verbinding en vormen de 

A12 om tot een autosnelweg 

Jan
Jambon 
Vlaams minister-president

Luk
Lemmens
gedeputeerde
provincie Antwerpen

Jan
De Haes 
gedeputeerde
provincie AntwerpenDe Antwerpse steden en 

gemeenten krijgen van de 
Vlaamse Regering 557 
miljoen euro extra om hun 
open ruimte te bewaren, 
de pensioenen te betalen 
en te blijven investeren.

“

012095


